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MAZLUMA YARDIMCI OLMAK 

Muhterem Müslümanlar! 

Bir buçuk yılı aşkın bir süredir Filistin-

Gazze’de hepimizin yüreğini parçalayan 

görüntülere ve tahammül sınırlarını aşan 

katliamlara ne yazık ki şahit oluyoruz. İnsanlık 

olarak, dünyanın gözü önünde yapılan bu 

soykırımı durdurmayı maalesef başaramadık. 

Ümmet olarak birlik ve beraberliğimizi 

sağlayamadık. Vefat eden on binlerce insanı 

hayatta tutamadık. Yetim ve öksüz kalan 

binlerce çocuğa sahip çıkamadık. Hak dine 

iman eden bir buçuk milyar Müslüman olarak 

kardeş olduğumuzu anlayamadık. Soykırım 

yanlısı şirketlerin ürünlerinden bir türlü 

uzaklaşamadık. Bugün Gazze’de yanan ateşin 

bir gün bizim kapımıza da ulaşabileceğini 

hesaba katamadık. Yaşanan tüm bu acı 

olayların bizim iman zayıflığımızı da ortaya 

çıkardığını kavrayamadık. Nitekim Peygamber 

efendimiz bir hadisinde bizleri şöyle uyarmıştır: 

 “Sizden biriniz kendisi için istediğini 

mü’min kardeşi için de istemedikçe iman 

etmiş olmaz!”
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Değerli Kardeşlerim! 

Zulüm elbette karşılıksız kalmayacaktır. 

Zulmedenler gerek bu dünyada gerekse ahiret 

hayatlarında hak ettikleri cezayla mutlaka 

karşılaşacaktır. Kur’an-ı Kerim’de açıkça ifade 

edildiğine göre zulüm helâk olma nedeni olarak 
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sayılmıştır. Kasas suresinde bu gerçeği yüce 

Rabbimiz şöyle vurgulamıştır: 

“Rabbin, kendilerine âyetlerimizi 

okuyan bir peygamberi memleketlerin 

merkezine göndermedikçe, o memleketleri 

helâk edici değildir. Zaten biz ancak halkı 

zalim olan memleketleri helâk etmişizdir.”
2
  

Aziz Mü’minler! 

Allah-ü Teâla zalimlerin karşılığını 

elbette verecektir. Şehit düşen kardeşlerimiz de 

şu an Rabbimizin nimetlerine ulaşmış olarak 

mutlu bir hayat sürmektedir. Burada önemli olan 

husus, Allah’a vereceğimiz kendi hesabımızdır. 

Mazlumun yanında ne kadar durabildiğimizdir. 

Onlara ne kadar yardım ettiğimizdir. Onların 

acısını ne kadar paylaşabildiğimizdir. Bu 

nedenle İskeçe Müftülüğü olarak bu yıl 

kurbanlarımızı Gazze’ye gönderiyoruz. Diyanet 

İşleri Başkanlığı’yla birlikte yürüttüğümüz bu 

kampanyada kurbanlarımız Allah’ın izniyle 

anavatanımız Türkiye’de kesilip parçalanacak ve 

pişirilip konserveler şeklinde hazır yemek olarak 

Gazze’ye gönderilecektir. Böylece Gazze’de 

yaşanan açlık sıkıntısının ortadan kaldırılması 

adına ufak da olsa bir katkımız olacaktır. Kurban 

kampanyasının haricinde dileyen kardeşlerimiz 

maddî yardımda da bulunabilir. Gerek 

kurbanlarınızı gerekse yardımlarınızı 

imamlarımız aracılığıyla müftülüğe teslim 

edebilirsiniz. Yapacağımız yardımlar Gazze’de 

yaşanan dramı ortadan kaldırmaya belki 

yetmeyecektir. Ancak safımızı belli edecektir. 

Zira kurban ibadetinde de aslolan husus et 

ihtiyacını karşılamaktan ziyade takva açısından 

ilerleme katetmektir. Kur’an-ı Kerim’de bu 

husus şöyle ifade edilmiştir: 

“Onların ne etleri Allah’a ulaşır ne de 

kanları; O’na ulaşacak olan sadece sizin 

takvânızdır. İşte Allah onları sizin 

istifadenize verdi ki size doğru yolu 

göstermesinden ötürü O’nu tâzimle anasınız. 

İyilik yolunu tutanları müjdele!”
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